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 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Dagsorden godkendt. 

2. Orientering 

 

Kort før jul havde bestyrelsen et kaffemøde med 
pedellerne. De modtog begge en gavekurv fra alle 
beboere som tak for mange års indsats. 
Mht. molokkerne var der lidt problemer med dem til   
restaffald i juledagene, da de blev tømt for sent op til 
jul. Det medførte, at beboere blot stillede deres 
affald ved siden af. Der var også stablet julepapir 
op. 2. juledag kom renovationen og tømte, de tog 
dog desværre ikke de ekstra poser med. 
I øjeblikket er der et problem med papirmolokken 
ved to af stederne. God plads ved molokken ud for 
nr. 46/48. KN har kontaktet Claus og givet ham 
besked om problemet. KN aftalt, at vi holder øje 
med problemet. 
Igen har der været problemer med unge mennesker, 
der sidder og ryger under trappen i nr. 28 i aften-
/nattetimerne. 
Mellem den 2. og 3. januar har der været 
indbrud/hærværk i nr. 34/36. Mindst 1 cykel var 
væk. Cykler ødelagt og væltet rundt. Hvordan de er 
kommet ind, er et stort spørgsmål. Ingen tydelige 
tegn på indbrud. Cyklen er fundet igen. 
Cykelkælderen bar præg af, at det måske har været 
unge mennesker, der har været der. 
Flytninger i 2019 var på 15 heraf 1 internt. I de 15 
var der 4 dødsfald.  
29.1. er der formandsmøde. KN er tilmeldt. 
1.4 er der repræsentantskabsmøde 
21.10. er der temamøde 
Det årlige afdelingsmøde bliver den 24.8. 
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3. Booking af mødelokalet 

fremover 

 

Er fremover overgået til områdekontoret. 
Udlejeregler  ligger nu på hjemmesiden sammen 
med Husordenen. 
KN er ved at lave en meddelelse til beboerne om, at 
der igen åbnes for brug af lokalet og de nye regler 
for leje. 
KN har booket lokalet til vores afdelingsmøder og 
aktivitetsudvalgets pt planlagte møder. 
 

4. P-forhold ved indkørsel til 

vores område samt 

hastighedsbegrænsning på 

brandvejen 

 

KN har stadig intet hørt fra Vej og Trafik vedr. p-
forholdene ved indkørsel til Lindeparken. Om der er 
gjort noget vides ikke for nuværende. 
KN rykker Vej og Trafik. 
Mht. hastighedsbegrænsningen sendte KN en mail 
til kommunen om afholdelse af et møde. KN har fået 
et svar tilbage, der virker, som om kommunen ikke 
helt har forstået, hvad det drejer sig om.  
Enighed om, at KN igen prøver at kontakte 
kommunen. 
 

5. Opfølgning på uafsluttede 

sager fra 2019 

 

Vagttelefonen – LL laver et sammenskriv af den 
undersøgelse/de oplysninger, hun har fundet frem 
til, og rundsender til alle bestyrelsesmedlemmer. 
Nye gårdmiljøer – alle opfordres til at komme med 
ideer, så vi kan arbejde videre med det i 2020, og 
forhåbentlig kan realisere planerne i 2021. 
 

6. Aktivitetsudvalget 

 

Hyggedagen 8. december – det gik rigtig fint, og der 
kom også nogle beboere. 
Der er udvalgsmøde den 9.1. Her forsøger man at 
lave en plan, som kan lægges ud til beboerne. 
 

7. Eventuelt 

 

 Intet. 

 


